



# 8D6N BEST OF SYDNEY + MELBOURNE

TOUR CODE: SMASA8

## DAY 1

### SINGAPORE → MELBOURNE

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to **Melbourne** - capital city of Victoria.

## DAY 2

### MELBOURNE (MEALS ON BOARD / L)

Upon arrival, begin your city tour by driving pass the **Arts Centre Melbourne** which consists of a complex of theatres and concert halls in the Melbourne Arts Precinct. Next, cross the **Princes Bridge** spanning from the **Yarra River** to the **Federation Square** and see **St Patrick's Cathedral**, **Flinders Street Station** and **Chinatown**. See the City Circle Tram in motion along the way and view the **Parliament House**, **Shrine of Remembrance** and **Fitzroy Gardens**. Continue to the only surviving 19th century market in the CBD, the **Queen Victoria Market**\*. Explore and discover your way through iconic food halls and heritage sheds for fresh local produce, handicrafts, assortment of cooked food, pastries and many more or simply soak up the atmosphere of the largest open-air market in the southern Hemisphere.

Note: If Queen Victoria Market is closed. It will be replaced by South Wharf Direct Factory Outlets (DFO).

## DAY 3

### MELBOURNE – PHILIP ISLAND – MELBOURNE (B / HALF LOBSTER D)

After breakfast, proceed to **Panny's Chocolate Factory** and learn how chocolates are made and get the chance to make your own chocolates on the spot. Continue to **A Maze'N Things** to enjoy unique and interactive puzzles, games and illusions as well as experience the most exciting and extensive magical attraction at Magic Manor. Next, take a stroll along the boardwalks and view the coastal sceneries at the **Nobbies** and the rock formations there. See the **Seal Rocks** which is home to many fur seals and witness the famous **Penguin Parade** on Summerland beach as they return from feeding in the sea in the evening.

## DAY 4

### MELBOURNE <FREE DAY> (B)

Today free & leisure - you may consider joining an optional excursion to Great Ocean Road and experience this breathtaking coastline with pristine beaches, rainforests, charming seaside towns and of course the iconic 12 Apostles.

## DAY 5

### MELBOURNE → SYDNEY – PORT STEPHENS (B / D)

This morning depart for **Sydney** on a domestic flight. Upon arrival, begin your Sydney City Tour by driving pass **Chinatown** and **St. Mary's Cathedral**. Next, visit the -

**Sydney Fish Market** which is the largest seafood market in the Southern Hemisphere. You may try the delicious seafood, fresh from the ocean. Continue to the magnificent UNESCO World Heritage Listed **Sydney Opera House** and enjoy 360° views of the Sydney Opera House (outside view only) and the beautiful **Sydney Harbour Bridge** (outside view only). Proceed to **Port Stephens**, the Dolphin Capital of Australia.

Note: In the event of early morning domestic flight, boxed breakfast will be arranged instead of hotel breakfast.

## DAY 6

### PORT STEPHENS – SYDNEY (B / BUFFET L)

After breakfast, begin your adventure by experiencing the fun **4WD Sand Safari Tour** where you can try **Sandboarding** on sand dunes as high as 30 meters. Next board a **Dolphin Watch Cruise** and begin searching for pods of wild bottlenose dolphins with seagulls flying around. Next visit the **Irukandji Shark & Ray Encounters** where you can feed and pat baby stingrays and up to 3m long sharks. Continue to visit **Oakvale Wildlife Park** which is set on natural bushland and get up close and personal with native Australia animals and experience feeding animals such as kangaroos, camels and baby farm animals. See native Australian animals such as Tasmanian devils, Wombats, and many more. Do not miss the chance to pat a koala and take your selfie with the adorable koala free of charge.

Note: Sighting of Wild dolphin is based on weather and tidal conditions. In the event of bad weather, for safety reasons, the cruise will not operate. 4WD Sandboarding Tour is on Seat-in-Coach basis and is not suitable for pregnant woman and those with back problems and infant.

## DAY 7

### SYDNEY – BLUE MOUNTAIN - SYDNEY (B / L)

After breakfast, head to the UNESCO World Heritage Listed **Blue Mountains National Park** and enjoy panoramic stunning views of the rugged cliffs and deep forested valleys. See the township of **Katoomba** and make a stop at **Echo Point** to see the famous **Three Sisters Rock** formation. At Scenic World, you may wish to experience (at own expense) the world's steepest 52 degree incline Scenic Railway and return on the steepest and largest aerial cable car in the Southern Hemisphere. Transfer back to Sydney City and visiting the **Sydney Tower Eye** to enjoy a panoramic 360' bird eye view of Sydney City. Enjoy and be amazed by 4D cinema Experience while you are there.

## DAY 8

### SYDNEY → SINGAPORE (B / MEALS ON BOARD)

After breakfast, free at leisure until transfer to airport for your flight back to Singapore with fond memories of a wonderful holiday with **Hong Thai Travel**.

Updated JUN'19

\*Note : Due to local or religious festivals, unforeseen circumstances and weather conditions, the sequence of itinerary may need to be changed or alternatives sites substituted at short notice.

# 8天6晚 魅力悉尼 + 墨尔本

团号: SMASA8

## DAY 1

### 新加坡 → 墨尔本

集合于新加坡樟宜机场,搭乘班机飞往墨尔本。

## DAY 2

### 墨尔本 (机上用餐 / 午餐)

抵达后,开始墨尔本市区游。路径之处有墨尔本艺术中心组成的剧院和音乐厅。接着,经过王子桥跨越亚拉河到联邦广场、圣伯特大教堂、弗林德斯街站、菲兹罗花园、国会大厦、纪念靖国神社以及唐人街。之后,前往唯一在市区的19世纪市场 - 维多利亚女皇市场\*(星期一,三及澳洲公共假期无开放)。在这个南半球最大的露天市场有标志性的食物大厅,看新鲜的当地产品如手工艺品、纪念品、各种熟食、糕点、奶酪、面包和巧克力等等。

注意:如维多利亚女皇市场关闭,将以南部市场开放的码头直销工厂(DFO)取代。这一天也可能换去市场营业的另一天。

## DAY 3

### 墨尔本 - 菲利普岛 - 墨尔本 (早/半龙虾晚餐)

早餐后,前往菲利普岛巧克力工厂。抵达后,游览和了解巧克力的制作过程。接着前往荣获大奖的奇异园,体验有趣而富有视觉幻象的迷宫,在不可思议庄园玩魔法互动游戏、时光机及寻找宝藏等。随后前往诺比斯角以及海狗岩石,观赏许多海狗和美丽的自然风景。黄昏时分,您可观赏世界闻名的企鹅巡礼,看许多企鹅上岸回巢的奇景。

注意:菲利普岛气温晚上均低,请带寒衣。

## DAY 4

### 墨尔本: 自由活动 (早餐)

全天自由活动。建议额外自费旅游: 大海洋路。

## DAY 5

### 墨尔本 → 悉尼 - 史蒂芬港 (早餐 / 晚餐)

今早,搭乘国内航班飞往悉尼。抵达后,开始悉尼市区游以了解和体验悉尼的城市风情。路径之处包括唐人街及圣玛丽大教堂。随后,前往悉尼海鲜批发市场,看当天所捕获的新鲜海鲜接着,前往宏伟的世界遗产悉尼歌剧院。将能享受360度全景观赏世界遗产的悉尼歌剧院(外观)

和美丽的悉尼海港大桥(外观)。前往史蒂芬港,澳大利亚海豚首都,住宿1晚。

注意:在搭乘早晨国内航班的情况下,将会安排盒装早餐,而不是酒店的早餐。

## DAY 6

### 史蒂芬港 - 悉尼 (早餐 / 自助午餐)

早餐后,体验四轮驱动沙漠之旅的乐趣,你可以尝试在高达30米的沙丘滑沙。接着,乘坐荣获大奖的游船,在大海欣赏野生海豚与海鸥。接着参观史蒂芬港鲨鱼与鳕鱼海洋馆,体验喂食及触摸小鳕鱼和长达3米的鲨鱼。接着前往橡树谷野生动物园。抵达后,您可以与多种野生动物亲密接触,比如体验喂食动物和农场动物如袋鼠、骆驼和小农场动物。您可不要错过摸可爱的树熊,并且免费与树熊拍照。您也能观赏澳洲本土的动物如袋鼠、袋熊,澳洲野狗、东袋鼬,鹤鸵以及其它动物如羊驼、环尾狐猴,山羊,绵羊、兔子、鳄鱼和鸵鸟等等。

注:野生海豚的踪迹是根据天气和潮汐情况而定。在恶劣天气的情况下,为了安全起见,游船将无法操作。孕妇,有背部问题者与婴儿不适合参加此团。参加者须穿上适合的鞋子及自备帽子、太阳眼镜、晕船药、保暖外套、相机及涂抹防晒油。

## DAY 7

### 朗塞斯顿 - 墨尔本 (早餐 / 午餐)

早餐后,前往世界遗产的蓝山国家公园享受全景最壮观的悬崖和深深的森林山谷景色。看卡通巴小镇,然后到回音点观景台观赏杰米森谷“三姐妹峰”的壮丽景色。在景观世界可乘坐缆车(自费)。接着,返回悉尼。过后,登上悉尼塔,欣赏360度城市的壮丽景色。你也可观赏4D动感电影。建议额外自费旅游:景观世界缆车套票,可以乘坐SkyWay空中缆车,俯瞰贾米森谷景色享受透过玻璃底面俯瞰悉尼蓝山风景的刺激感及体验全世界坡度最陡的森林小火车。

## DAY 8

### 墨尔本 → 新加坡 (早餐 / 机上用餐)

今天,您可自由活动至集合时间,送往机场乘坐飞机返回温暖家园,康泰旅行社祝你有个愉快的旅程。

注: \* 倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代。  
\* 行程顺序如有更改,恕不预先告知。

\* 重大活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。  
\* 中文行程若出现出入,将以英文版本为依据。

Updated JUN'19